
Møtereferat 

FAU-møte Groruddalen skole, onsdag 08.06.2023 

Møteleder: Tone Madsen/Siv Krystad 

Referent: Anne Galand 

Tilstede: 

8EF Kirsten Bjørgo (vara) 

9AB Jeanette Martinsen (vara) 

9CD Siv Krystad  

9GH Ifrah Mohamed Mohamoud  

10AB Jo Andreas Fagerheim  

10CD Anne Galand (vara) 

AT Samira Dizolarevic 

  

Forfall: 

8AB 

8CD 

9EF 

10 EF 

 

 

Første del av møtet ble gjennomført med ass.rektor Tone Madsen tilstede. 

 

Informasjon fra skolens ledelse: 

• Vitnemålsutdeling for 10. trinn 21. juni kl. 18. Det er i utgangspunktet ikke behov for bistand fra 
FAU, men Tone gir beskjed hvis det trengs hjelp 

• 10. trinn har vært på Kinsbakken. De fleste har vært med. Friluftsliv og 9. trinn har vært på 
telttur. Fint vær og fine opplevelser.  

• Bra gjennomføring av skriftlig eksamen. Elevene har fått tilbud om frokost før eksamen. Bra 
erfaring, vil sannsynligvis bli videreført.  

• Skolen legger opp til kulturdag med for 8. trinn til høsten 

• Det blir 4 klasser for 8. trinn neste år. En del elever fra andre bydeler har søkt plass på 
Groruddalen skole.  

Andre del av møtet gjennomført uten skolens ledelse: 

• Det har vært møte i "FAU på tvers" - et forum med FAU i alle bydelens skoler og 
nærmiljøskolekoordinatorer. Bl.a. ble lavt oppmøte på foreldremøte diskutert. Andre skoler har 
erfart at møter der både foreldre og barn har deltatt har fungert godt. Neste møte blir 26. juni. 

• 26. september blir det arrangert en åpen messe i flerbrukshallen for foreldre og barn i bydelen. 
Frivilligheten vil presentere sine aktiviteter.   

• Grorud frivillighetsforum har hatt et møte om hvor og hvordan man kan søke tilskuddsmidler. 
Det kan være aktuelt for FAU Groruddalen skole å søke, men da trengs det et 
organisasjonsnummer. Prosess i gang for å registrere FAU-Groruddalen som organisasjon 

• De som ønsker å kjøpe en blomst el.l. til kontaktlærer og ønsker bidrag fra andre foreldre kan 
be Sjur sende skolemelding til foresatte i klassen. 

Spørsmål til ledelsen: 

Ble AT invitert til foreldremøte 13. april? 


